



الشركة الشرقية للسند كومباني  
EASTERN COMPANY S.A.E.



Industrial Complex: 6<sup>th</sup> of Oct. City, 6<sup>th</sup> Industrial Zone, Oasis Road  
P.O. Box: 32 October (North Branch) Phone: (02) 38164330  
Fax: (02) 38164444  
Hot Line (Sales Dept.) : 19697

المجمع الصناعي: مدينة ٦ أكتوبر - المنطقة الصناعية السادسة - طريق الواحات  
ص.ب: ٣٢ أكتوبر شمال تليفون: ٣٨١٦٤٣٣٠ (٠٢)  
فاكس: ٣٨١٦٤٤٤٤ (٠٢)  
الخط الساخن للمبيعات: ١٩٦٩٧

Cairo, 19 Oct .2021

TO :EGX

Disclosure Department

Dear Sir,

القاهرة 19 أكتوبر 2021

السادة / البورصة المصرية

قطاع الإفصاح

تحية طيبة وبعد ،،،،

**Subject: Clarification on items 11, 12 of the Ordinary General Assembly agenda**

**الموضوع : ايضاح بخصوص البندين 11،12 بجدول اعمال الجمعية العامة العادية**

With reference to the subject above, we would like to clarify the following:

بالإشارة الي الموضوع بعالية نود التوضيح بخصوص الاتي :-

**Item 11:**

**Approval of the partnership in a company that manufactures filter beams (filter input)**

(Clarification) The company submit this matter for taking official approval by the General Assembly, and (EAST) shall then proceed with the necessary procedures and steps for such partnership formally according to this approval.

**بند 11:**  
الموافقة على الشراكة في شركة تقوم بتصنيع شعيرات الفلتر (مدخلات الفلتر)

(التوضيح) تعرض الشركة هذا الامر لاتخاذ الموافقة اللازمة من الجمعية العامة ومن ثم السير في الاجراءات والخطوات اللازمة لتلك الشراكة بشكل رسمي وبموجب تلك الموافقة.

**Item 12:**

**Notification of sale of land owned by the company at Aboaldarda Street, Alexandria.**

(Clarification) Notify the (ordinary general Assembly) of the latest developments on this matter (as item 10 of supplementary explanations of the financial statements for the period ended 30 June 2021). It should be noted that this bidding was held on 30 Jan.2020 and the result of the bidding for that land was previously disclosed on 2 Feb. 2020.

**بند 12:**  
إخطار ببيع ارض مملوكة للشركة ب 41 شارع ابوالدرداء قسم اللبان بمحافظة الاسكندرية.

(التوضيح) إخطار الجمعية بأخر المستجدات والتطورات بخصوص هذا الشأن (كما ورد ببند 10 بالإيضاحات المتممة للقوائم المالية عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2021)، وتجدد الإشارة الي انه تمت المزايدة بتاريخ 2020/1/30 وتم الإفصاح سابقاً عن نتيجة المزايدة الخاصة بتلك الارض بتاريخ 2020/2/2 .

Mohamed Abdul Rahman Ahmed  
Investor Relation Manager

محمد عبد الرحمن احمد

مدير علاقات المستثمرين

